
Interpelácia č. 1/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Ing. Bulla: 
Interpelácia, TIOP. V minulom roku boli urobené, vykonané nejaké úkony, mali byť urobené 
úkony k zámene budovy autobusovej stanice. Budova autobusovej stanice, ktorá je ešte 
v horšom stave ako bola pred rokom a je stále v majetku mesta. Zhruba pred rokom sme 
preberali ešte za Ing. Sabakovej, že dôjde k zámene tejto budovy medzi Mestom Trebišov 
a Železnicami SR, ktoré následne požiadajú o zbúranie tejto budovy v rámci projektu 
Terminálu integrovanej osobnej  prepravy. Dodnes sa tak nestalo, dodnes neviem o žiadnom 
úkone, žeby bol v tejto veci urobený. Tá príšerná budova tam stále straší. Chcem sa spýtať, 
aký je stav prác na projekt TIOPu k dnešnému dňu a čo s tou budovou autobusovej stanice.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade Terminálu integrovanej osobnej prepravy boli zvolané pracovné stretnutia na 
ktorých sa na rokovaniach v Košiciach zúčastnili príslušní zamestnanci oddelenia výstavby. 
To znamená tak, ako to bolo prezentované aj v Infoliste tie termíny zatiaľ predbežne sú len 
stanovené tak, aby s výberom dodávateľa a potom so samotným začiatkom prác sa rátalo 
niekedy na začiatku roku 2018. Čo sa týka rokovania o budove bývalej SADky alebo 
autobusovej stanice, ktorú využívala bývalá SADka, takéto rokovania sa uskutočnili na pôde 
mesta. Vzhľadom na to, že príslušná poverená osoba v tomto prípade riaditeľ Ing. Sačko, 
svoje návrhy musí predrokovať s predstaviteľmi spoločnosti ARRIVA, boli mu ponúknuté zo 
strany mesta alternatívy, to znamená výmeny, ktoré musí najprv prerokovať so spoločnosťou 
ARRIVA a následne potom na ďalšom stretnutí, ktoré sa uskutoční v najbližších týždňoch, 
budú dotiahnuté tieto veci do konca a budú predložené zastupiteľstvu na prerokovanie, čiže 
v tejto veci sa koná. Záujmom ARRIVI samozrejme aj investora železníc je tento projekt 
riešiť v čo najskoršom období. Samozrejme tak, ako ste to povedali pán poslanec, je to 
podmienené  majetkovoprávnym vysporiadaním. Takže aj z toho dôvodu bolo zrealizované 
stretnutie na úrovni mesta za prítomnosti pána Ing. Timečka, Ing. Verešovej, pána JUDr. 
Galgoczyho, kde sme boli prítomní aj my vedenie mesta, kde sa riešila záležitosť budovy 
autobusovej stanice.  
 
Ing. Bulla: 
Časový plán do blízkej alebo vzdialenej budúcnosti? 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka časového plánu, prísľub zo strany Ing. Sačka je ten, pokiaľ bude mať záväzné 
stanovisko zo strany predstaviteľov spoločnosti ARRIVA, bude okamžite kontaktovať mesto 
Trebišov. To znamená, jeho záujmom je túto záležitosť doriešiť v priebehu niekoľkých 
týždňov.  
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 


